## 大學泊車証週年更換安排 (延期至2023年10月)

現通知所有大學泊車証持有人,每年於9月份舉行的大學泊車証週年更換安排,在本年度將會延期至10月舉行,稍後於9月中將會有另行通告。

大部分年度泊車証的有效期為一年(即10月1日至9月30日),因應本年度的更換安排有所延期,所有於9月30日到期的泊車証,有效期將會順延至2023年10月31日。

中大保安處 2023年8月11日

## **Annual University Parking Labels Renewal Exercise** (Postponement to October 2023)

Attention of all holders of University parking labels is drawn to this notice that the Annual University Parking Labels Renewal Exercise, which is usually held in September each year, will be postponed to October this year with announcement of details to be made around mid-September.

While the majority of University parking labels are valid for one year (1 Oct to 30 Sep), arising from the postponement of the annual renewal exercise this year, all University parking labels due for expiry on 30 Sep will remain valid until 31 Oct 2023.

Security Office, CUHK 11 Aug 2023